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Írásbeli választ iaénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Az Országgyűlésrő f szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Németh Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

„Az atomerőművi blokk(ok) bővítéséhez szükséges önrész megfinanszírozásáról .. .»
címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A magyar Kormány Paks témájában semmiféle kezdeményezést nem tesz annak érdekében, hogy
folyamatosan táj ékoztassa a pártokat, társadalmi szervezetek az új atomerőművi blokk(ok) bővítése
kapcsán. Nem ad lehetőséget az érvek és ellenérvek ütköztetésére. Éppen ezért a kérdések
feltevésére nincs más lehetőség, mint az, hogy nyilvános írásbeli kérdések formájában tegyük me g
azokat .

A fent leírtak miatt ily módon kérdezem Miniszter Asszonyt :

Teljesen világos, hogy sem az MVM Zrt .-nek, sem a MNV Zrt.-nek, sem a Kormánynak
nincs arra forrása, hogy az atomer őművi blokk(ok) bővítéséhez szükséges önrészt
megfmanszírozza. Gondolkodik-e azon a Kormány (remélem nem), hogy az esetlegesen
IMF nyújtotta pénzügyi lehetőségek teremtsék meg az önrész alapját ?
Elképzelhetőnek tartja-e a Kormány, hogy a meglév ő paksi atomerőművi blokkok valamely
százalékának átadása teremtse meg az önrészt ?
Gondol-e arra a Kormány, hogy a jelenleg négy blokk által termelt elektromos áram eg y
részének hosszú távú átengedésével teremtsék meg az önrészt ?

Várom megtisztelő válaszát !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2012. szeptember 10 .
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Dr. Oláh Lajos

országgyűlési képviselő
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